
Protokół nr VIII/2019 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się 30 kwietnia 2019 r. 

w godzinach 1300 – 1530  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 10 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek – Sekretarz Gminy Inowłódz 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pani Agnieszka Ciołak – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

7. Pani Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

8. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

9. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

10. Pani Dorota Lisicka – Inspektor ds. zamówień publicznych 

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

12. Pan Dariusz Polański – przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Tomaszowie Mazowieckim 

13. Pan Józef Goska – Prezes Zarządu Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP w Inowłodzu oraz Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Inowłodzu  

14. Pan Jerzy Iskierka – Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Królowej Woli 

15. Pan Tomasz Janas – Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzustowie 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2019-2033. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zasad udzielenia dofinansowania kosztów wykonania 

podłączeń kanalizacyjnych. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

działka nr 1412/6 obręb Inowłódz. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

działka nr 28/5 obręb Spała. 

12. Rozpatrzenie uchwały o zmianie uchwały dotyczącej szczegółowych zasad przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 



13. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok 

w zakresie: 

      – ochrony przeciwpożarowej – Komenda PSP w Tomaszowie Mazowieckim, 

     – porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach.  

14. Przyjęcie „Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 

rok”. 

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

18. Zamknięcie obrad VIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Robert Pawłowski otworzył obrady VIII sesji VIII 

kadencji, powitał wszystkich obecnych na sali oraz mieszkańców i internautów, którzy 

korzystają z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących 

przepisach z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

Nieobecni radni Ewa Korzeniewska, Małgorzata Małek, Piotr Gawęda, Piotr Kamiński 

i Arkadiusz Łon usprawiedliwili swoją nieobecność.   

 

Ad. 3 

Pan Wójt poinformował, że przed sesją otrzymał wiadomość od Komendanta Komisariatu 

Policji w Czerniewicach, który z powodu ważnych obowiązków służbowych nie będzie mógł 

uczestniczyć w sesji Rady Gminy Inowłódz. Dodał, że w związku z tym, iż na posiedzeniach 

Komisji Stałych do punktu dotyczącego oceny pracy Policji za 2018 r. były zapytania 

i wątpliwości, wnioskuje o przełożenie go na sesję zaplanowaną na maj br. 

Pan Przewodniczący zaproponował, by zdjąć z porządku obrad, z punktu 13 „Przyjęcie 

informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok w zakresie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego” .Powyższa zmiana została poddana pod głosowanie 

i jednogłośnie przyjęta, wobec czego porządek obrad przedstawiał się następująco:  

4. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2019-2033. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zasad udzielenia dofinansowania kosztów wykonania 

podłączeń kanalizacyjnych. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

działka nr 1412/6 obręb Inowłódz. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

działka nr 28/5 obręb Spała. 



12. Rozpatrzenie uchwały o zmianie uchwały dotyczącej szczegółowych zasad przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

13. Przyjęcie informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok 

w zakresie: 

      – ochrony przeciwpożarowej – Komenda PSP w Tomaszowie Mazowieckim. 

14. Przyjęcie „Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 

rok”. 

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

18. Zamknięcie obrad VIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad VII sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

• wniosek przekazany przez Wójta Gminy Inowłódz w zakresie  zakupu od Gminy 

Inowłódz działki nr 121 w Inowłodzu, który zostanie przekierowany do odpowiedniego 

procedowania zgodnie z obowiązującymi przepisami; 

• wniosek przekazany przez Wójta  Gminy Inowłódz w zakresie wydzierżawienia terenu 

przy ul. Tamka w Inowłodzu, który zostanie przekierowany do odpowiedniego 

procedowania zgodnie z obowiązującymi przepisami; 

• wniosek przekazany przez Wójta Gminy Inowłódz w zakresie  zakupu lub najmu 

budynku mieszkalnego zlokalizowanego w Spale na działce gminnej nr 4/52, który 

zostanie przekierowany do odpowiedniego procedowania zgodnie z obowiązującymi 

przepisami; 

• wniosek przekazany przez Wójta Gminy Inowłódz w zakresie  wydzierżawienia terenu 

na terenie OSIR w Inowłodzu, który zostanie przekierowany do odpowiedniego 

procedowania zgodnie z obowiązującymi przepisami; 

• propozycja szkolenia z Narodowego Instytutu Samorządu Terytorialnego „Warsztat 

pracy radnego – podstawy prawne i praktyka funkcjonowania organów 

uchwałodawczych”, które odbędzie się 11 kwietnia 2019 r. w Opocznie; 

• informacja z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu dot. oceny zasobów 

pomocy społecznej za 2018 rok; 

• pismo od Prezesa Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb., znak A-0130-5/19 z dnia 

23 kwietnia 2019 r. informujące o liczbie ławników sądowych, których wybory mają być 

przeprowadzone w terminie do 31 października 2019 r.; 

• pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, znak PNIK-I.2011.7.2018 z dnia 

15 kwietnia 2019 r. informujące o podtrzymaniu stanowiska w sprawie sprostowania 

tekstu Uchwały Nr XLVII/295/2018 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 czerwca 2018 r. ; 

• sprawozdanie Wójta Gminy Inowłódz z wykonania budżetu za 2018 rok; 



• pismo od Pani, która posiada teren w Teofilowie i prowadzi na nim działalność 

sezonową (pismo to każdy z radnych otrzymał imiennie).  

• do Wójta Gminy Inowłódz zostały przekazane uchwały Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, które były procedowane w okresie między sesjami; 

 

Kontynuując Pan Przewodniczący, poinformował, że we wtorki pełnił dyżury w Urzędzie Gminy 

Inowłódz w godz. 1530 - 1700. W okresie międzysesyjnym brał udział w kilku spotkaniach, min.  

z Kołem Gospodyń Wiejskich i Kołem Emerytów z Królowej Woli. Na koniec przypomniał, że 

30 kwietnia mija termin złożenia oświadczeń majątkowych przez radnych.  

 

Posiedzenie opuścił radny Marek Leszczyński. Obecnych było 9 radnych.  

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2019-2033. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

 

Na posiedzenie powrócił radny Marek Leszczyński. Obecnych było 10 radnych.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 3 radnych głosowało za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Posiedzenie Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska nie odbyło się z powodu braku quorum.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

10 radnych.  

Uchwała Nr VIII/48/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu; Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych oraz Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej  jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 



Posiedzenie Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska nie odbyło się z powodu braku quorum.  

 

Na posiedzenie dotarł radny Piotr Kamiński. Obecnych było 11 radnych.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

10 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Uchwała Nr VIII/49/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 9  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zasad udzielenia dofinansowania kosztów wykonania 

podłączeń kanalizacyjnych. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu; Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych oraz Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej  jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Posiedzenie Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska nie odbyło się z powodu braku quorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

10 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr VIII/50/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, działka 

nr 1412/6 obręb Inowłódz. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu; Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych oraz Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej  jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Posiedzenie Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska nie odbyło się z powodu braku quorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

11 radnych. 

Uchwała Nr VIII/51/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

 



 

Ad. 11  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, działka 

nr 28/5 obręb Spała. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska. Wyjaśnień udzielił również Pan Wójt.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu; Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych oraz Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej  jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Posiedzenie Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska nie odbyło się z powodu braku quorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

10 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Uchwała Nr VIII/52/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały o zmianie uchwały dotyczącej szczegółowych zasad przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu; Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych oraz Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej  jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Posiedzenie Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska nie odbyło się z powodu braku quorum. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

10 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Uchwała Nr VIII/53/19 i tabela głosowania imiennego stanowią załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 13 

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej przedstawił Pan Dariusz Polański z Komendy PSP w Tomaszowie 

Mazowieckim. Głos w dyskusji zabrali również Pan Kazimierz Grygiel, Pan Józef Goska                         

i Pan Wójt. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódza za 2018 rok 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.   

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. Po przerwie obecnych było 9 radnych. 

Posiedzenie opuścili radni Piotr Kamiński i Sławomir Rozwadowski. 

 

 



Ad. 14 

Przyjęcie „Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 rok”. 

Do powyższego sprawozdania odniósł się Pan Kazimierz Grygiel.  

 

„Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  za rok 2018” zostało przyjęte do 

aprobującej wiadomości Rady Gminy Inowłódz i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu 

 

Ad. 15 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 13  do niniejszego protokołu.  

Radny Marek Leszczyński odniósł się do przygotowanej informacji, zaznaczając, że nie jest 

do końca usatysfakcjonowany realizacją pewnych wniosków i chętnie przedyskutuje te kwestie 

podczas spotkania z Panem Wójtem. 

 

Ad. 16  

Interpelacja i zapytania. 

Pisemnych interpelacji nie złożono. 

1) Radny Janusz Wilkowiecki zapytał: 

• czy jest możliwość oczyszczenia „witaczy” znajdujących się przy drogach 

wjazdowych na teren Gminy Inowłódz, tak by nie stanowiły „brązowej plamy” 

(oczyszczenie i odświeżenie)? 

• czy jest możliwość usunięcia napisu, który jest umieszczony na przystanku 

w Konewce? W powyższej kwestii głos zabrał również Pan Stanisław Stępowski, 

który potwierdził, że zgłaszał tę sprawę dwa tygodnie temu do Kierownika 

i uzyskał informację, iż w wolnej chwili napis zostanie zamalowany. – Pan  Wójt 

odparł, że jak rozumie, do drugiego wniosku nie trzeba się odnosić, poza tym, 

iż zobowiązuje się do ponaglenia Pana Kierownika i zlikwidowania tego zapisu. Jeżeli 

chodzi o pierwszy wniosek, to witacze zanim zostały umieszczone przy drogach, były 

wielokrotnie omawiane, zarówno ich treść jak i wygląd. Mają one pokazywać Inowłódz, 

jako miejscowość zabytkową, atrakcyjną turystycznie, inspirującą artystycznie 

i wykonane zostały przez artystów wysokiej klasy, naszych, rodowitych. Wiele osób 

wypowiada się na ich temat bardzo pozytywnie. Pewnie nie wszyscy mają podobną 

wrażliwość artystyczną, ale o gustach się nie dyskutuje. Pan Wójt poinformował, 

że witacze takie miały być, takie są i najprawdopodobniej takimi pozostaną bo mają 

właśnie pokazywać zabytkowy charakter Inowłodza.  

Radny Janusz Wilkowiecki, odparł, iż 2 lata temu tez była podobna sytuacja 

i napis „Inowłódz”, był odświeżany, był jaśniejszy. Było to polerowane i napis 

był widoczny. Radny dodał, że witacze są wykonane „z głową”, z dobrym 

smakiem, natomiast są nieczytelne. Jeżeli jedzie się samochodem widać 

brązową plamę,  a nie widać co jest posadowione na pieczęci, więc tak naprawdę 

cel witania mieszkańców na terenie Inowłodza odchodzi gdzieś na drugi plan.  



Pan Wójt odrzekł, że witacze pozostaną takie, jakimi są. Rzeczywiście miała 

miejsce próba rozjaśnienia pewnych konturów, ale spotkało się to z krytyką 

i czekano, kiedy to zaśniedzieje i będzie wyglądało tak, jak obecnie.  

2) Radny Piotr Gawęda zapytał, czy byłaby możliwość uruchomienia kursów 

weekendowych między Spałą a Tomaszowem Mazowieckim? – Pan Wójt 

powiedział, że spróbuje porozmawiać z lokalnymi przewoźnikami i być może któryś 

z nich będzie zainteresowany zorganizowaniem takich przewozów. Dodał, że lada 

moment zacznie też kursować nowa kolejka po Spale i może należałoby się zastanowić 

nad możliwością wybudowania stylowej mini – stacyjki kolejowej w Spale (która byłaby 

taką „zajezdnią”). Być może udałoby się uruchomić taką kolejkę ze Spały do 

Tomaszowa Mazowieckiego.  

Na posiedzenie powrócił radny Sławomir Rozwadowski. Obecnych było 10 radnych.  

 

3) Radna Jolanta Bilska zapytała, czy jest szansa wymiany 50-ciu korytek 

odpływowych na ul. Opoczyńskiej w Inowłodzu? Dodała, że około miesiąca temu 

zgłaszała tę sprawę do Kierownika, ale sprawa pozostała bez odzewu. – Pan Wójt 

odparł, że jest taka możliwość i dodał, iż w najbliższym czasie powiadomi radną, kiedy 

zadanie to zostanie zrealizowane.  

 

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Janina Krotoszyńska, która poinformowała, 

jak przebiega proces postępowania sądowego o zasiedzenie dz. nr 393/3 w Teofilowie 

i zwróciła się do Rady Gminy Inowłódz o interwencję i pomoc w tej sprawie. Wywiązała 

się dyskusja w powyższej kwestii w której wzięli udział: Pan Wójt, Pani Beata Janik, 

i Pani Janina Gostyńska. Na zakończenie Pan Przewodniczący zadeklarował, że jeśli 

Rada Gminy Inowłódz będzie miała możliwość zajęcia stanowiska w tej sprawie to na 

pewno to uczyni, jednakże trzeba pamiętać, iż nie wszystkie sprawy leżą w jej  

jurysdykcji, więc trzeba cierpliwie zaczekać na sądowe rozstrzygnięcie sporu. Dodał, 

ze zainteresowana otrzyma odpowiedź od Rady Gminy Inowłódz.  

 

Ad. 17   

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1) Radny Marek Leszczyński wnioskował: 

• o rozpoczęcie procedury wywłaszczenia na nieruchomości, której właściciele 

blokują dojazd do ostatniej posesji w Liciążnej, na Bałutach; 

• by, znaleźć potencjalne źródło finansowania na modernizację budynku dawnej 

szkoły w Liciążnej (obecnie znajduje się w nim m.in. świetlica wiejska) 

z konkretnym wskazaniem do kogo można się zwrócić o dofinansowanie.  Radny 

zaoferował swoją pomoc w tej kwestii  

2) Radna Jolanta Bilska zapytała o sprzedaż działki znajdującej się naprzeciwko jej 

posesji na ul. Opoczyńskiej – Pan Wójt wyjaśnił, że został ogłoszony przetarg na tę 

nieruchomość, odbędzie się on 17 maja br. Poprosił, by radna udała się do Referatu 

Gospodarki Komunalnej celem uzyskania szczegółowych informacji.  

3) Radny Janusz Wilkowiecki: 

• wnioskował o zabezpieczenie taśmą pobocza ul. Wojciechowskiego wzdłuż 

Uniwersytetu Łódzkiego oraz zabezpieczenie skrzyżowania ulic Piłsudskiego 

i Wojciechowskiego w Spale (zwłaszcza w okresie weekendowym, kiedy jest 

wzmożony ruch turystyczny) – Pan Wójt zaproponował, by w przyszłości odgrodzić 



pobocza w newralgicznych miejscach poprzez ustawienie słupków z łańcuchami. 

Poinformował, że przekaże uwagi Pana Radnego Kierownikowi Referatu Gospodarki 

Komunalnej.  

• wnioskował o namalowanie linii ciągłej na drodze powiatowej między Spałą 

a Konewką, by zakazać parkowania na tym odcinku lasu; 

• przypomniał, że był złożony wniosek o wyznaczenie przejścia dla pieszych 

w Spale między drogą prowadzącą od grobli w kierunku chodnika – Pan Wójt 

wyjaśnił, że w tej sprawie Starostwo Powiatowe wypowiedziało się negatywnie 

i odpowiedź została już udzielona; 

• zapytał, jakim obciążeniem dla budżetu Gminy będzie budowa przyłączy 

kanalizacyjnych w Zakościelu (koszt jednego przyłącza x ilość planowanych 

przyłączy= ogólny ich koszt).   

4) Radny Piotr Krotosz wnioskował: 

• do Komisji Statutowej o zmianę zapisu terminu zbierania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji z okresu 7 dniowego na okres 14 dni od momentu 

wpłynięcia wniosku – Pan Przewodniczący odniósł się do tej kwestii informując, 

że zapis statutowy został przyjęty jeszcze w poprzedniej kadencji, jednakże cały 

czas trwają prace nad jednolitym, uaktualnionym  tekstem tego dokumentu. Jeśli 

będą proponowane tego typu zmiany, to one pewnie się w nim znajdą, 

ale najprościej byłoby przyjąć nowy tekst statutu, ponieważ ten poprzedni wskutek 

wielu wprowadzonych zmian stał się nieczytelny. Wyraził nadzieję, 

że w najbliższym czasie uda się poddać pod głosowanie nowy tekst statutu, 

ale wcześniej musi on być odpowiednio przygotowany, dopracowany 

i skonsultowany.   

• oczyszczenie ścieżki pieszo-rowerowej przebiegającej wzdłuż jednej 

z posesji w Teofilowie.   

5) Radny Roman Rodakowski wnioskował o przystrzyżenie żywopłotu rosnącego 

za hotelem „Mościcki” w Spale, w stronę centrum.  

6) Radny Robert Pawłowski w imieniu mieszkańców Poświętnego zapytał 

o możliwość przeniesienia wiaty przystankowej, która kiedyś była posadowiona 

obok krzyża  w Poświętnym, a w chwili obecnej po przebudowie drogi zatoka 

autobusowa została umiejscowiona przy zjeździe z góry i tamże należałoby  

ustawić wiatę przystankową.  – Pan Wójt odpowiedział, że ta sprawa była już 

wcześniej dyskutowana i on sam proponował, by przenieść tę wiatę, natomiast projekt 

zakładał takie rozwiązanie z zatoką bez wiaty. W związku z tym wystąpiono do 

zarządcy drogi z wnioskiem by wyraził na to zgodę. Dodał, iż zgoda jeszcze nie dotarła, 

ale uzyskał zapewnienie, że będzie można tę wiatę ustawić. Mało tego – po 

przeciwległej stronie, w kierunku Rawy Mazowieckiej też jest zatoczka i tam też 

planowane jest ustawienie wiaty przystankowej, tak by to jednorodnie wyglądało.     

Na koniec głos zabrał Pan Wójt, który podziękował wszystkim tym, którzy włączyli się w gminną 

akcję sprzątania Gminy Inowłódz. Następnie poinformował o planowanej zmianie organizacji 

ruchu na Placu Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu. Zaapelował także o wzięcie udziału 

w  gminnych obchodach Święta Uchwalenia Konstytucji 3-Maja, które rozpocznie uroczysta 

Mszy św. w Kościele Parafialnym w Inowłodzu.   

 

 

 

 



 

 

Ad.  18 

Pan Przewodniczący zamknął obrady VIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 

1530.       

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Robert Pawłowski 
 

Protokołowała:   

Małgorzata Mierzwa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zgodnie z art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U z 2019 r. poz. 506) 
nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Inowłódz oraz na stronie internetowej Gminy 
Inowłódz.  


